

《单词百科:electrocardiograph是什么意思?electrocardiograph怎么发音?electrocardiograph的解释和用法》

英语单词electrocardiograph是什么意思?electrocardiograph怎么读?electrocardiograph怎么发音?简答网为您整理了electrocardiograph的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



electrocardiograph怎么读

electrocardiograph的读音:[lektr 'k :d gr :f]

electrocardiograph的意思

1、n.心电图仪器;

electrocardiograph的近义词

1、cardiograph n.心(动)电(流)图;

electrocardiograph的双语例句

1、 For instance, electrocardiograph can detect heart's condition. Electroencephalograph can detect brain's condition.

例如, 心电图仪可查抄人的心脏状态, 脑电图仪可查抄人的前脑状态.

2、 This article describes the design of electrocardiograph signal acquisition module based on PASCO system.

本文叙述了一种基于PASCO公司物理实验系统的心电采集模块的设计.

3、 You'll have to take an electrocardiograph examination.

你要做一次心电图检查.

4、 Objective To detect the quality assurance of medical measure equipment by the test administration of electrocardiograph.

目的通过对心电图机的检定管理,探讨医疗计量设备的质量保障.

5、 Electrocardiograph (ECG) is one of the most important electrical apparatus medical universities and colleges.

心电图 机是医学院校医疗专业最常用的医用电子仪器之一.

6、 It accord with demand of digital electrocardiograph.

满足了数字化心电图机的需要.

7、 Objective To develop a portable electrocardiograph (ECG) monitor with wireless data communication.

目的研制一种具有无线传输功能的便携式心电监护仪.

8、 A thermal print system for an electrocardiograph based on ARM 9 MCU is introduced.

介绍了一款基于ARM9的心电图机热敏打印系统的设计与实现.

9、 Electrocardiograph is a noninvasive medical device most frequently used in diagnosis of cardiovascular diseases.

心电图机是诊断心血管疾病的最常用的无创检测仪器.

10、Electrocardiograph is developing toward 12-Channel synchronization sampling ECG.

十二道高速同步采样心电图机是心电图机的发展方向.

11、Methods: The voltage of QRS wave were measured with 12 leads electrocardiogram by electrocardiograph.

方法应用心电图机描记常规12导联心电图,按心电图测量标准测量QRS波群电压.

12、Objective To develop a portable multifunctional electrocardiograph (ECG) and blood pressure monitor with its convenience to use.

目的研制一种便携式,使用方便,功能多的心电血压监护仪.

以上是简答网为您整理的electrocardiograph怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于electrocardiograph的用法、electrocardiograph的释义、electrocardiograph的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/electrocardiograph>